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Plats och tid:

Beslutande:

Övriga deltagande:

Justeringens plats och tid:

Sekreterare:

Ordförande:

Justerare:

Kommunfullmäktigesalen, kl. 14.00-16.00

Filip Wihrén Andersson, omsorgsnämnden, ordförande
Margareta Lindahl, omsorgsnämnden

Fredrik Lingeskog, kommunstyrelsen

Henric Jonsson, barn- och utbildningsnämnden
Ibrahim Candemir, samhällsbyggnadsnämnden

Billy Mähler, servicenämnden

Gottlieb Granberg, teknik- och fritidsnämnden
Anette Hurtig Andersen, medborgarnämnden
Magnus Larsson HER

Lennart Ottosson, HRF

Kerstin Berggren, FUB
Margareta Boode, SRF

Lars-Åke Sandberg, PSO
Maria Grimstål, Autism Jönköpings län

Sandra Viktorin, förvaltningschef

Britt Karlsson, FUB - ersättare

Kristina Rindert, sekreterare

Omsorgsförvaltningen, Värnamo, 2024- [| -Z6

Luma Pmded
Kristi
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Paragrafer: 28-35

   Maria Grimstål
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KTR $ 28

Upprop

KTR $ 29

Fastställande av dagordning

Dagordningenfastställs.

KTR 8 30

Val av justerare

Maria Grimståhl utsågs att justera protokollet

KTR $ 31

Genomgång av föregående protokoll

Sammanträdesdatum 2025 kl. 14-16 (lokal meddelas senare)
22 januari

14 maj
10 september
3 december

KTR $ 32

Anmälda frågor
Gruppbostäder arbetar de olika? Frågan kommer från FUB då man upplever
att brukarna på de olika boendenainte alltid har sammaförutsättning att få
komma medpå aktiviteter såsom exempelvis länsdansen. Sandra svarar att

alla utgår från samma lagrum, man har en gemensam ram. Att det kan vara

olika kan bero på att man inom det enskilda boendet just då inte hade
möjlighet att vara med. FUB önskar att mani större utsträckning samarbetar
mellan boendenså att fler har möjlighet att delta i aktiviteter.

Samrådsgrupp hur går det? Sandra berättar att man har haft en träff med

FUB och att omsorgsförvaltningen håller på att ta fram modellen för
samrådsgruppen ochnär den är klar ska den skickas på remisstill

föreningarna.
Strukturen för samrådsgruppenskasitta till 2025 och Sandraställer frågan
vilka fler föreningar som ska vara med i samrådsgruppen. Förutom FUB
önskar föreningen Autism Jönköpings län att vara med och frågan kommer

ävenatt ställas till DHR.

 

Justerare
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Trafiksituation, när det gäller betalning för parkering på de kommunala
parkeringsplatserna kommerdet att bli tre olika appar som man kan använda

varav en app kommeratt erbjuda möjligheten att ringa in när man ska

parkera. Det är också möjligt att betala med sms.
Förslaget är att första tummenefter registrering ska vara fri, men ännu är

inga beslut fattade. Regler för parkeringarna är inte ändrade endast
betalningssystemet.

Gång och cykelbanaärinte riktigt tydligt markerat, man önskar från

föreningarnas sida om tydlig uppmärkning vad som är gång och cykelbana.

Ibrahim informerar om att efter provtiden med elsparkscyklar så kommer

manatt utvärdera hur det gått. Samhällsbyggnadsnämndenharinte fått in

speciellt många klagomål under provtiden.
Det är ofta två stycken personer på de här elsparkscyklarna och det är inte

tillåtet och man undrar varför maninte gör något åt saken? Svaret är att det

är en polisfråga och där ligger inte ansvaret på företaget som hyr ut cyklarna.

Markering påstolpar för synskadade finns inte. Ett alternativ kan vara göra
en felanmälan till kommunen och beskriva var det saknas markeringar.

Sammasak närdet gäller bristen på markeringar på trappsteg in till butiker.

Rådet anser att kommunenharett ansvaratt inspektera att det finns
markeringar efter som deslits och efter ett tag försvinner.

Om markeringar finns vid inspektion så finns det risk att de slits.
Kommunenborde inspektera oftare

Magnus undrar varförlinjer är vita, gula syns bättre
Gottlieb tar med den frågan.

HRF harblivit tillfrågade om att hjälpatill att utbilda personal på

äldreboendeni hantering av hörapparater
Ska finnas en lista från hörselförbundet på personer som kanutbilda

personalen, Sandra tar medsig frågan.

Frågan om solcellspark gäller varför det står en fastighetsbeteckning i

informationen som kommit ut i Forshedaområdet och varför det inte står
gatuadress?

Adresser kan ändras menfastighetsbeteckning är alltid sammaär svaret från
Gottlieb.

Föreningarna ombedsatt vara tydliga med sina frågor det blir mycket
enklare då för politikerna att ge rätt svar.

Justerare
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KTR $ 33

Tillgänglighetspris
Beslut att det ska tillämpas
Nomineringstiden öppnar1 januari till 31 mars
Tillgänglighets dag ett bra tillfälle att få med näringslivet.
Det finns många forum att sprida informationen om tillgänglighetspriset

och Maria Grimstål blir ombedd att informera föreningarna i kommunen.

KTR $ 34

TEMA
Pensionärsrådet har haft olika teman på sammanträdena och nu föreslår
Filip att det ska bli så även inom tillgänglighetsrådet.
För temat den 22 januari planeras att bjuda in en tjänsteperson från HR där

vi kan diskutera och prata om möjligheten att erbjuda ungdomar med

funktionsnedsättning feriearbete.

Vilka fler frågor kan vara ett tema? Förslag skickastill Kristina Rindert

senast 10 december.

Tillgänglighetsrådet kommeratt tillsammans med pensionärsrådet bli
inbjudnatill en information om trafikplanen. Tid och plats meddelas inom

kort.

KTR 8 35

Kort information från kommunen

Omsorgsnämnden

Filip:
Från ett minus på 40 miljoner I septemberförväntas ett 0 resultat vid årets

slut, med bibehållen kvalitet.

Brukarundersökning som gäller funktionhinderomsorgen kommer om ett

par veckor.
Medarbetarundersökningargörs varje år inom förvaltningen.
Anställningsstoppet är hävt och nu kommer manatt fokusera på kvalitet och

utveckling,
Sandra:
Har inte kunnat ha fokus på utveckling riktat till målarbete på enhetsnivå
men nu med budget i balans kommer manatt kunna jobba strategiskt med

olika frågor.

Flytt av gruppbostäder? Planeringen pågår och man önskar att få veta hur

det blir, hur stora är lägenheterna osv?
Oro bland brukarna som ännuinte fått information. Sandra tar med sig

detta.

 

Justerare
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Kommunstyrelsen

Feriearbetare var uppe på KS och budgeten för dessa har minskat med 500
tkr. Budgeten för feriearbetarna är därmed 1,5 mkr
Verksamhetsplanerredovisats från nämnderna.

Budgeti balans 30 miljoner plus.

Barn- och utbildningsnämnden

Några nya skolor och förskolor har byggts och kommit i gång med sin
verksamhet.

2025 minskarelevantalet.

Betygen har försämrats men mantror att man ska nå målen.

Slutbetygen i åk 9 är oroande och manhar åtgärdsplaner för att eleverna ska
nå målen

Vuxenutbildningarna tillsammans med ungdomsgymnasier i GGVVY

kommer att samverka för att kunna tillgodose med arbetsmarknadens behov
avutbildningar.

Många vuxenutbildningar erbjuder högläsning på äldreboenden, kanske
något för Värnamo?

Kulturnämnden

Ej närvarande

Samhällsbyggnadsnämnden

Trafikplanen arbetar man med.

Servicenämnden

Har ett litet överskott som främst beror på en del vakanta tjänster inte blivit
tillsatta.

Försäljning av måltider har ökat
Forsgårdens kök är endasttillfälligt stängt.

Teknik- och fritidsnämnden

Trafikplanen arbetas med

Föreningsstöd där även vuxna kan ta del av kommeratt ta lite extra tid,
innan piloten kan starta så måste budgeten sättas.

Medborgarnämnden
Gett pengartill en spelberoendegrupp,1 kr per invånare.

Ungdomscoach är anställd på medborgarförvaltningen och arbetar
tillsammans med fältsekreterare.

Mentorskap där vuxna kan stödja en ungdom kommer att kommai gång
efter nyår. Viktigt med tidiga insatser innan det gått för långt. Kan vara

skolan som signalerar innan det gått för långt och man kan slippa
placeringar.

Finns stöd att ge för att barn ska kunna vara med i föreningar.

Stödja hela familjen är viktigt.




